

CALVARY MISSIONS COMMITTEE (CMC)

The CMC was formerly known as the Calvary Missions Fellowship (CMF). The change in name is to make its role more concise. CMC will basically continue to function like the CMF.

The Structure of the CMC

As a ministry of Calvary BP Church, the CMC reports to the Board of Elders (BOE), and comes under its authority and guidance. The CMC consists of a Chairman (Eld. Foong), Vice-Chairman (Eld. Mak), Secretary (Dn. James How) and the heads of various sub-committees.

The sub-committees are organised according to the countries in which we have missions commitments. They are, namely, Local and Malaysia (Preacher Wu), Sri Lanka (Eld. Foong), Thailand and China (Eld. Mak) and Vietnam (Dn. Peter Goh). There is also a sub-committee headed by Dn. James How that is responsible for editing the quarterly missions newsletter and organising the Annual Missions Conference.

The Work of the CMC

The primary role of CMC is to fulfil the Great Commission that our Lord Jesus Christ gives to His Church: “Go ye into all the world, and preach the gospel to every creature” (Mark 16:15). The general direction of the CMC is to encourage church-wide participation in missions work. The CMC operates according to the missions policy of our Church. Under this mandate, the CMC has specific responsibilities in the following areas:

- Providing for, and taking care of the missionaries supported by our Church;
- Reviewing and recommending to the BOE, financial support for the missionaries and the needs of the mission stations;
- Recommending to the BOE, support for new missions outreaches;
- Interviewing missionaries who are considering working with our Church;
- Providing counsel to Church members who are prayerfully considering going into full-time ministry service for the Lord;
- Raising awareness of Church members to the Church’s missions work by organising the Annual Missions Conference and publishing a quarterly newsletter;
- Encouraging and challenging Church members in praying for, giving and going to missions; and
- Organising and leading short-term mission trips for Church members and exposing them to the work of missions.

Please continue to pray for the CMC as we advance God’s kingdom through the work of missions.

In Christ,
Pastor Isaac

加略差传委员会

加略差传委员会(CMC)的前名为加略差传团契(CMF)。更改名字是为使委员会的职责更简洁,但基本上差传事工的方向没有改变。

差传委员会的结构

差传委员会是加略堂的圣工之一,所以它将在本堂长老理事会的监督下运作。差传委员会的委员有主席:冯长老,副主席:麦长老,文书:侯执事及各小组委员会的总负责人。

我们按支助对象的区域成立分区委员会。吴传道负责本地/马来西亚,冯长老负责斯里兰卡,麦长老负责泰北及中国,吴彼得执事负责越南。除此之外,差传委员会也设立一个小组由侯执事带领负责编辑差传季刊及筹备差传年会。

差传委员会的职责

差传委员会的首要任务是履行主耶稣基督给予教会的大使命。“你们往普天下去，传福音给万民听。”（可 16：15）差传委员会的大方是要鼓励全教会参与差传事工。差传委员会将按着本教会的差传政策运作。在此委托下，CMC 有以下的职责：

- 照顾及供应本教会所支助的宣教士。
- 复阅及向长老理事会建议对宣教士及差传地区的经济支助。
- 向长老理事会建议新的差传支助对象。
- 接见与审查愿意与本堂教会同工的宣教士。
- 给予真诚考虑全时间服事主的会友帮助与辅导。
- 藉着季刊及差传年会向会友报告宣教士及差传工场的近况。
- 鼓励及挑战会友前往差传工场并为差传事工祷告及奉献。
- 组织并带领短期福音队，让会友参与及认识差传事工。

恳请大家为差传委员会祷告，让我们一起齐透过差传扩张上帝的国度。

主内王家贤牧师